
Referat fra møde i afdelingsbestyrelsen – Afdeling 59 Sundbystræde  

 

Dato: mandag den 22. januar 2024 

 

Sted: Sundbystræde 10, 3 sal 

 

Tidspunkt: kl. 18.30 

 

Deltagere: Kurt Ødegaard, Ivan Henriksen, Teresa Starzynski, Jens Møller og Gerd Geertsen 

 

Referent: Gerd Geertsen 

 

Dagsorden: 

1. Evaluering af juletræstænding 

2. Økonomi 

3. Information om arbejdsgruppens arbejde vedr. tagterrasserne 

4. Trafik ved indkørsel – er det et problem, og vil hastighed nedsættelse hjælpe? 

5. Drift – og vedligeholdelse gennemgang 19/3 – 2024 

6. Kommende arrangementer 

7. Bordet rundt 

8. Evt.  

 

AD 1: Juletræstænding  

Rigtig flot tilslutning – omkring 50 deltagere. Vi var ikke lige så heldige med vejret i 2023 som vi 

var året før. Det var bidende koldt og lidt blæsende, så både æbleskiver og glögg blev derfor 

serveret på svalegangen i stueetagen. Vi kom derfor til at stå lidt tæt, men så hjalp det lidt med 

hensyn til at holde varmen. Det var ligeledes herligt at få rørt stemmerne og der var stor begejstring 

for det lille julesanghæfte.  

Vi laver denne juletræstænding til en fast tradition den første søndag i advent kl. 16.  

 

AD 2: Økonomi 

Vi har taget hul på et nyt budgetår. Rådighedsbeløbet til sociale arrangementer blev sat op på 

årsmødet i september, og vi vil arbejde for at få så meget for pengene som muligt.  

 

AD 3: Tagterrasserne  

Terrasseudvalget, der blev nedsat ved årsmødet i september, har indtil videre holdt et par møder. 

Der er rigtig mange super gode ideer. Sammen med administrationen i NFBO er vi ved at få et 

møde i stand med en arkitekt, som kan rådgive/vejlede i forhold til hvad der kan lade sig gøre, 

hvilke materialer der vil være gode valg osv.  

 

AD 4: Trafik ved indkørsel – er det et problem og vil hastigheds nedsættelse hjælpe? 

Konklusionen på drøftelsen af ovennævnte spørgsmål blev, at der er lige lovlig meget trafik gennem 

bebyggelsen og denne trafik kører stærkt. Den umiddelbare løsning er at opsætte et skilt med 

henstilling om max hastighed og samtidig kan et flytbart ”speed bump” også være gavnligt.  

Begge dele bringes videre til D & V (Drift og vedligehold) møde i marts. 

 



AD 5: Drift og vedligeholdelses gennemgang  

Bestyrelsen har været på tur rundt om vores bygning for at forberede sig i forhold til D & V møde i 

marts. Vi gennemgik de forskellige ting som bringes op på D&V mødet.  

 

AD 6: Kommende arrangementer. 

Vi er nu i 2024 hvilket vil sige at vi lige om et øjeblik har boet i afd 59 i 2 år. Det skal fejres.  

Vi planlægger derfor fødselsdagsfejring, så sæt et stort X i kalenderen søndag den 10. marts 2024 

kl. 13.00  

I får selvfølgelig en rigtig invitation i postkassen når vi nærmer os.  

 

AD 7: Bordet rundt – Evt.  

Der er ekstraordinært repræsentantskabsmøde onsdag den 31. januar 2024, idet den nuværende 

formand for organisationsbestyrelsen ønsker at fratræde. Afd. 59 repræsentanter; Kurt og Teresa 

deltager.  

  


